

Dear parents,

In order to continue the education of your child while Nelson Mandela School is closed, our school is using Google Classroom. You can join our class for your child by creating/using a Google account, then going to <https://classroom.google.com/>.

- On the Classes page, click Add + > Join class.
- Enter the following code and click Join.

Add your class code here

Tips for creating a Google account: We recommend creating an email address that does not identify your child. For example, use only their first name and the initial of their last name, so that their teacher can recognise them in their Google Classroom.

Liebe Eltern,

um die Ausbildung ihrer Kinder während der Schließung nicht zu unterbrechen, nutzt die Nelson-Mandela-Schule Google Classroom.

Sie können ihr Kind in unseren Klassen nach der Einrichtung eines Google Accounts unter diesem link <https://classroom.google.com/> anmelden.

- klicken sie Add + > auf der Klassenseite und dann "Für Kurs anmelden".
- Geben sie den folgenden Code ein und klicken sie auf "Anmelden".

Add your class code here

Tipps für die Einrichtung des Google Accounts: wir empfehlen eine Email-Adresse mit der ihr Kind nicht identifiziert werden kann. Sie können z.B. nur den Vornamen und den ersten Buchstaben des Nachnamens nutzen. Damit können Lehrer*innen Ihr Kind in Google Classroom erkennen.